
GOLDCHESS ASIA NEWS

国金亚洲顾问公司董事周可祺先生于2020年5月获LIBF英国伦敦银行与金融学院选为会士，是澳门地区首位获此名衔的澳门人士。英国伦敦银行与金融学院成立于1879年，是英国皇家特许学会之一，为全球金融行业培养优秀的现代金融人才。现时学院全球会员达23000人，并分布于120国家和地区。此消息并获澳门特区政府、澳门大学等网站作媒体报导。

GoldChess Asia Director Mr. Danny Chau has been elected and awarded a fellowship of the London Institute of Banking and Finance (LIBF), he is the first person from Macau to receive this title. Founded in 1879, the LIBF is one of the institutes in the UK with a royal charter. It is committed to providing professional and practical financial courses and financial capability qualifications to cultivate talent for the global financial industry. At present, the institute has 23,000 members worldwide, distributed in 120 countries and regions. This news were reported in the media websites of Macau SAR Government and University of Macau etc.

#News link of Macau SAR GOV- <https://www.gov.mo/zh-hant/news/336363/>

#News link of University of Macau- https://www.um.edu.mo/zh-hant/txt/news-centre/news-and-events/news-and-press-releases/detail/50343/#news_title

